
Annan palautetta Kalkun koulun vanhempainyhdistyksen nimissä.  

  

Käsittelimme viime viikolla kokouksessamme tulevia linjastosuunnitelmia. Kalkussa alakoulun oppilaiden 

koulupolku on suunniteltu siten, että Kalkun koulutalosta siirrytään Tesoman koulutaloon viidenneltä 

luokalta lähtien. Kouluverkon uudistamisohjelmassa on myös ollut suunnitelma Kalkun koulutalon 

muuttamisesta pienten lasten yksiköksi, jolloin siirtymä Tesomalle tapahtuisi jo kolmannella luokalla. 

Nykytilanne ja mahdolliset tulevaisuuden muutokset huomioon ottaen on erityisen tärkeää, että julkinen 

liikenne palvelee mahdollisimman hyvin ja turvallisesti pieniä koululaisia. Tällä hetkellä koululaisia tulee 

kyytiin nykyiseltä päätepysäkiltä sekä sitä edeltäviltä pysäkeiltä. Mikäli nyt luonnosteltu suunnitelma reitin 

supistamisesta toteutuu, tulisi osalle koululaisista pisimmillään vajaan kilometrin lisäys kävelymatkaan 

lähimmälle bussipysäkille. Kouluun pääsyn lisäksi reittimuutos hankaloittaisi luonnollisesti myös muiden 

koululaisten perheiden käyttämien palvelujen saatavuutta (pääosin Tesomalla sijaitsevat terveydenhuollon 

palvelut, kirjasto, erilaiset harrastusmahdollisuudet kuten uimahalli ja palloiluhalli).  

    

Koululaisten liikkumisen lisäksi kokouksessamme nostettiin esille huoli myös Kalkun "perällä" asuvista 

vanhemmista ihmisistä, joille bussikyyti saattaa olla ratkaiseva kauppa-asioiden ja muun asioinnin 

mahdollistaja. Lisäksi pohdimme Nokialta tätä bussilinjaa käyttäviä matkustajia. Nykyisen päätepysäkin 

pyöräkatos on usein täynnä pyöriä, mikä kertonee sieltä bussiin tulevien matkustajien määrästä. Heidänkin 

joukossaan on todennäköisesti paljon jo vähän vanhempia peruskoulunsa jo päättäneitä opiskelijoita.  

    

Toivomme teidän ottavan nämä seikat huomioon pohtiessanne tulevaisuuden linjastosuunnitelmia.  
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